
Collar
双色“领”凸显造型
“领”的双色设计勾勒出沙发优雅的线条，一体的背板设计，营造
更强的线条感。 

高“领”设计更具绅士感
Collar沙发有单人和双人座宽供选择，可随心组合，适配不同的场
景；两种座宽均有高背版本，“高领”沙发为使用者提供更私密的
体验，营造出的绅士、包容的气度之感。

Two-tone Design of “Collar”
The two-tone design of “Collar” highlights the elegant silhouette of sofa, and 
its integrated back creates a contrast of clean lines.

High “Collar” Design of Gentleman Style
Collar sofa has one-seater and love seat to choose from, which can be 
combined flexibly when adapted to different scenarios. “High collar” version 
is available for both kinds, offering a more private seating experience, and 
creates a gentleman-like bearing with a sense of inclusiveness.

边“领”设计更具心意
另有带充电口的小边桌可供选择，通过地插或墙插，与小边桌支持
柱配合上线。美观的同时，可随时为手机、笔记本电脑充电，为使
用者营造更放松，设备齐全的工作环境。

Side “Collar” Design
Optional side table with charge port can be used with floor receptacle, 
edge receptacle or wall receptacle, with wires hided in a column. Users can 
charge their cell phones or laptops in a more relaxing work environment.  

Designer: Joeri Reynaert

“领”，岂止于礼
古时，人以“领”为礼、为尊；现如今，更以“领”的各类属性区
分不同的办公空间和工作类别。当下开放式办公环境的盛行，使整
个办公空间的各类形态融合在一起。而Collar沙发特有的“领”型
设计，不仅考虑到沟通协作，又赋予空间一定的礼仪性和私密性，
给使用者绅士感。

传统办公空间中，常以隔断或墙面划分不同领域，而强调多元化办
公方式的今日，在空间中可以灵活转换，让使用者自由选择，显得
更为重要。“领”极具私密与安全感的造型，平滑整个空间，创造
出极致的舒适感。当使用者落座后，更会被“衣领”的柔和所环
绕，使整个社交场合不僵化，形成礼遇空间。

"Ling" is more than ritual
In the ancient times, “collar” was deemed as a symbol of etiquette 
and respect. Nowadays, the various attributes of “collar” are used to 
differentiate office spaces and work types. The prevalence of open 
office environment at present has resulted in the integration of various 
forms in an office space. The unique design of Collar sofa not only gives 
consideration to communication and collaboration, but also endows 
space with a certain sense of etiquette, indicates its class, and provides a 
gentleman-like use experience. 

In traditional office space, partition or wall is often used to divide space 
into different areas. However, the diversity of office styles advocated today 
enables flexible transformation in space, and user’s freedom of choice 
seems even more important. The sense of security and smooth style of 
“Collar” create an ultimate comfortable experience. When seated, the 
user will be surrounded by the softness of “collar”. Choose “Collar” to form 
courteous reception in a flexible social setting.



花瓶 台灯
Vase Lamp

材质与功能
台面由两个圆形面板组成
喷粉台架
茶几只有小台面可安装电源模块

材质与功能
磨砂玻璃材质
置于茶几台架圆管顶部插槽中

材质与功能
钢质喷粉灯身，磨砂亚克力灯罩
LED灯珠，蓄电灯具，可充电，
触摸开关
置于茶几台架圆管顶部插槽中

材质与功能
喷粉台架
底部配备连接件
连接件可连接沙发底板边缘

Material and Function 
Two round table top
Powder coated steel table frame
Only a small one of table can 
install the power module

Material and Function 
Frosted glass 
Set in the slot of the round tube 
of the Collar & Marsh & Panache 
coffee table

Material and Function 
Powdered steel lighting base, Matte 
acrylic lampshade
LED lamp, storage lamps, 
rechargeable, touch switches
Set in the slot of the round tube of the 
Collar & Marsh & Panache coffee table

Material and Function 
Powder coated steel table frame
Fixed with bottom edge of Sofa 
with connect piece

Model 型号：

Size 尺寸：

Model 型号：

Size 尺寸：

MS-TA-03

φ40  H220

MS-TA-04

φ40  H320

布料选用：丹麦面料品牌Gabriel MAGA、Kvadrat Melagna Nap
喷粉椅脚可选：砂黑（C-S-A-28），砂灰（C-S-A-40）

Colour:
Fabric: Danish brand Gabriel MAGA, Kvadrat Melange Nap series
Powder sofa legs: sand black (C-S-A-28), sand grey ( C-S-A-40)

颜色:

Model 型号：

Size 尺寸：

Col-AD

W920  D780  H680  SH420

Model 型号：

Size 尺寸：

Col-GD

W920 D780 H1030 SH420

Col-AS

W1690  D780  H680  SH420

Col-GS

W1690  D780  H1030  SH420

金属脚矮背沙发

金属高背沙发

Low BackSofawith Steel legs

Height BackSofawith Wooden Legs

材质与功能
独特设计，双色表达
全布面饰面
喷粉沙发脚

Material and Function 
Special design with double color
Fabric upholstered Chair
Powered steel chair legs

茶几
Tea Table

Model 型号：

Size 尺寸：

Model 型号：

Size 尺寸：

Col-Cj

Φ1:760  Φ2:400  H1:420  H2:530

Cl-Bj

φ400  H436

Colour:
Table top: MFC, Veneer
Powered table frame: sand black (C-S-A-28), sand grey (C-S-A-40)

颜色:
台面：可选用MFC和实木贴面  
喷粉台架可选：砂黑(C-S-A-28)，砂灰（C-S-A-40）




